
Във връзка с уменията на работещите, председателят на ЕВРОПАЛАТИ Кристоф 

Лайтл обърна внимание върху несъответствието между търсените и предлаганите 

умения: „В Европа има повече вишисти от когато и да било и страшно талантливи 

млади хора навлизат на пазара на труда. Но каква ползва от това, ако те не могат да 

си намерят работа и ако работодателите не могат да намерят персонал с 

подходящите умения? Трябва да се направи повече в посока на това образованието да 

подготвя младите хора за настоящите и бъдещите изисквания на пазара на труда.“  

По отношение на търговията, след изказването на Мишел Барние, Кристоф Лайтл 

сподели: „Преговарящите за Брекзит от двете страни трябва изцяло да се фокусират 

върху избягването на Брекзит без сделка с ЕС през следващия март. Това не е въпрос на 

политика на високо ниво, преди всичко касае бизнеса, общността и работните места. 

Часовникът тиктака, затова трябва да работим ефективно, за да гарантираме 

методично, ориентирано към търговията оттегляне на Великобритания от ЕС“. 

Относно бъдещето на Европа, председателят Лайтл заяви: „Днешното заседание ясно 

показа, че бизнесът е отворен за Европейския съюз, но ЕС трябва да е отворен за 

работа! Като предприемачи, ние искаме стабилен единен пазар, стабилни външни 

отношения, стабилна икономика и квалифицирана работна сила. Европейският съюз е 

част от решението на тези предизвикателства, а не част от проблема, но ще има 

успех, само ако политиките му отговарят на нуждите на предприемачите.“ 

 

 


